
Okresní sdružení hasičů ČMS – Okresní sdružení Svitavy 

Zápis ze schůze Okresní odborné rady ochrany obyvatelstva  

ze dne 8.8.2016 

 
 

Jednání byl přítomen starosta OSH. V úvodu jednání předseda okresní odborné rady Ing. 

Vacek oznámil, že z důvodu pracovního vytížení nemůže dále vykonávat zodpovědně 

funkci předsedy okresní odborné rady. Nadále však zůstane členem odborné rady. Z 

jednání vzešel návrh, aby funkci předsedy Okresní odborné rady ochrany obyvatelstva 

vykonával člen odborné rady pan Pavel Říha. Všichni členové rady s tímto souhlasí. 

 

 

Odborná rada velitelů navrhuje a doporučuje Výkonnému výboru OSH ve Svitavách: 

Jmenovat do funkce vedoucího Okresní odborné rady ochrany obyvatelstva pana Pavla 

Říhu. Schválit zástupce vedoucího OOROO pana  Jana Zuzčáka. Schválit zapisovatele 

OOROO pana  Miroslava Vacka 

 

 

Na dalším jednání rady bylo dohodnuto, jakým způsobem si členové rady rozdělí 

jednotlivé okrsky a v těchto pak budou rozvíjet další činnost. Konkretní rozdělení  

navrhne pan Říha v nejbližších dnech a starosta OSH rozešle členům rady.  

 

  

Na jednání rady bylo dohodnuto, že je třeba usilovat o to, aby postupně v každé jednotce 

JSDH byl proškolený technik OO. Nejdříve je však nutné proškolit na technika alespoň po 

jednom členovi v jednotkách předurčených pro OO. To vše ve spolupráci s HZS, který 

jediný má oprávnění školit techniky OO. 

 

 

Dále je potřeba projednat s HZS možnost zvýšení počtu jednotek ze současných 9. na 12 

jednotek. Ve spolupráci s HZS usilovat o to, aby předurčené jednotky prošly alespoň 

jednou za rok výcvikem zaměřeným na OO, s čímž také souvisí možnost  jejich častějšího 

nasazení v případě potřeby. 

 

  

Příští jednání rady se uskuteční 12.10.2016 v 16:oo v kanceláři OSH Svitavy. 

 

 

  

Ve Svitavách dne  8.8.2016       zapsal: 

          Ing.Bc. Miroslav Vacek 


